



Protokoll Sektionsmöte 1

Sal: HA4

Tid: 17:30

Datum: 2023-09-21

Mötesordförande: Jonna Stenlund

Mötessekreterare: Annika Hilmersson

1. Mötets öppnande

Emrik Rehnberg öppnar mötet.

2. Val av

a. mötesordförande

Emrik Rehnberg nominerar Jonna Stenlund till mötesordförande som presenterar sig själv. Hon går första året på td mastern, har suttit som ordförande i prosex. och vice ordförande i styret.

b. mötessekreterare

Jonna Stenlund nominerar Annika Hilmersson till mötessekreterare som accepterar nomineringen. Mötet väljer in Annika Hilmersson till mötessekreterare.

c. två justeringspersoner tillika rösträknare

Jonna Stenlund nominerar Sofia Olseke och Tora Jirdén.

Sofia Olseke och Tora Jirdén antar nomineringen och väljs in till justeringspersoner tillika rösträknare.

3. Föregående mötesprotokoll

Inga synpunkter eller frågor på tidigare mötesprotokoll.

4. Mötets behöriga utlysande

Jonna Stenlund frågar om mötets behöriga utlysande.

Mötet finner det behörigt utlyst.

5. Fastställande av mötesordning

Axel säger att mötesordningen kan hittas i reglementet på hemsidan och förklarar sedan mötesordningen.

Jonna Stenlund frågar om mötesordningen kan godkännas.

Mötesordningen godkänns.

6. Fastställande av dagordning

Lovisa yrkar på att lägga till ett meddelande från p.r.o.sex.

Emrik yrkar på att lägga till fum.

Punkten läggs till.

Jonna Stenlund frågar om mötet kan rösta in ändringarna.

Mötet röstar igenom ändringarna.

7. Adjungeringar

Andreas Dagman, Programansvarig är inte medlem i TD-sektionen.

Erik Rudberg, fum är inte medlem i TD-sektionen

Mötet adjungerar in Andreas och Erik.

8. Meddelanden

a. Programansvarig

Andreas Dagman tackar för att han fick komma på mötet. Han förklarar vad det innebär att vara programansvarig. Han berättar om att det i år är några personer extra i ettan då de har övertag. Han säger att programmet står sig i arbetslivet.

Han hoppas att allt fortsätter som det gjort tidigare och berättar att det är berikande för TD med styret, de gör ett lysande arbete. Sektionen ska jobba vidare som vanligt och det är kul att få jobba med alla.

b. Studievägledare

Andreas Dagman håller meddelandet, Studievägledaren Anders Ankén är studenternas närmaste stöd, han har tystnadsplikt, är sympatisk, kunnig och närvarande människa. Han uppmanar till att ta kontakt med Anders då det är en otrolig resurs.

c. Kårledningen

Eimer Ahlstedt är TDs kårkontakt, i kårledningen sitter studenter som jobbar heltid med att utveckla kåren. De har yttersta ansvaret och samarbetar med TD styret. Han berättar om vad som händer i kåren och på campus. Kontakta Eimer om ni har frågor. Eimer säger tack till alla som gjort mottagningen så bra. Han berättar om kårens senaste sektionmöte och om nya förslag i verksamhetsplanen. Han informerar om eskningar och att det finns mer info på kårens hemsida.

d. Inspektor

Ett meddelande läses upp, Mikael Linén välkomnar alla nya och att alla föreningsaktiva ska njuta av denna tiden, Mikael hänger med i bakgrunden ifall behovet uppstår.

e. FUM

Erik Rudberg går Industriell Ekonomi och sitter i FUM som är Chalmers högst beslutande organ. Han berättar om verksamhetsplan och budget, han säger även att FUM är en grym möjlighet, inröstningen har börjat så sök nästa år. Han berättar att medlemsavgift ligger kvar, budget och verksamhetsplan har godkänts.

f. TD-styret

Emrik Rehnberg tackar hela sektionen för en jättebra mottagning. Han berättar vad TD-styret har gjort senaste tiden och att arbetet med utvidgning av merchen kommer fortsätta. De kommer hålla en merch-workshop längre fram med efterföljande pub. Tänk på att städa efter er i köket, speciellt när man diskar matlådor. Läger ni in såser, mat, drycker etc i kylan, skriv era namn och ansvara över att det slängs om det blir gammalt. Emrik Rehnberg välkomnar alla i ettan, han tackar hela sektionen för mottagningen. Han pratar om kontakt med kåren, verksamhetsplaner och budget. Han påminner alla om att hålla rent i köket och att alla ska bidra, städa extra om man diskar sin matlåda. Sedan påminner han om att det alltid går att kontakta SAMO.

May Venke Gylseth berättar om 25-årsjubileumet för TD och att det kommer anordnas en bal under VT24. Hon nämner även hur man kan gå med i BalK, ett facebook formulär kommer snart ut där man kan anmäla sig men det går även att kontakta henne på messenger eller på våningen.

Annika Hilmersson förklarar hur bokning av Car BilTD går till och berättar om hyreskontraktet. Hon poängterar att det är viktigt att läsa igenom reglerna och kontraktet så man vet vad som gäller.

g. SNTD

Deborah Sjöberg påminner om att SNTD alltid finns där för studenterna i studierelaterade frågor. De har även satt upp en åsikts låda på våningen.

h. TDjobb

Annika Hilmersson uppmanar alla att följa TDjobb på sociala medier, även om man har kontakter som man vet hade velat synas på TD eller har önskemål på företag de vill se ska man kontakta någon i TDjobb.

i. TDlaget

Ebba Weyler tackar alla Nymble som kom på mottagningen och hoppas de fick en fin start på TD. Hon berättar om cheerleading på fredag och även om skidresan. Visar film.

j. TDnollK

Matilda Sternhuvud tackar alla Phaddrar och Nymble för mottagningen, hon berättar om att de haft en bloggare behind the scenes, "escocam". Visar film.

k. prosex.

Annie Joelsson tackar alla Nymble för rolig mottagningen. Hon informerar om gasque sittning med a-sex lördagen den 23 september. Biljettsläppet är 3e oktober 12.01 på våningen. Visar film.

l. JämTD

Louise Nordanstig tackar alla som kom på deras arr under mottagningen och ser fram emot kommande arr. För att hålla koll framåt tipsar hon om att följa JämTD på instagram.

m. RecruiTD

De jobbar med rekrytering för sektionen och vill bara visa vilka de är.

n. CreaTD

Elias berättar om vilka de är, de kreativa efter skoltid. Onsdagar efter 17 öppnar dörrarna för verkstäderna, alla välkomna. De kommer lägga upp ett inlägg i facebookgruppen om CreaTD.

o. Valberedningen

Simon Råbe Isaksen berättar att året börjar gå mot sitt slut för Valberedningen 22/23. Han uppmanar alla att självnominera sig.
visar film

p. TDrädgårdsTDomTDarna

Matilda berättar om vilka de är och att de har en messenger grupp man kan fråga om att gå med i.

q. sluta hicka börja dricka

Jakob och Rasmus vann förra årets TD-mästerskap i Beerpong, de säger till alla att boka upp 12 oktober.
visar film.

r. FanvakTDen

Matilda, Linnea och May Venke representerar sektionen med att bära fanan. Nästa fredag är höstens mösspåtagning. De uppmanar alla att följa dem på instagram där de heter "fanvakTDen".

s. StolpskotTD

En korpenförening i fotboll, kommer snart komma ut inlägg på facebook om att gå med.
visar film

- t. p.r.o.sex
Det var bättre förr.

9. Verksamhetsplaner

a. TD-Styret

Jonna Stenlund ber Emrik Rehnberg läsa upp TD-styrets verksamhetsplan vilket Emrik gör.

Jonna öppnar upp för frågor. Mötet godkänner verksamhetsplanen.

b. TDjobb

Jonna Stenlund ber Annika Hilmersson att läsa upp TDjobbs verksamhetsplan vilket Annika gör.

Jonna öppnar upp för frågor. Mötet godkänner verksamhetsplanen.

c. SNTD

Jonna Stenlund ber Deborah Sjöberg att läsa upp SNTDs verksamhetsplan vilket Deborah gör.

Jonna öppnar upp för frågor. Mötet godkänner verksamhetsplanen.

d. Jämtd verksamhetsplan

Louise Nordanstig läser upp verksamhetsplanen

Jonna öppnar upp för frågor. Mötet godkänner verksamhetsplanen.

10. Budget

a. Budget

May Venke Gylseth går igenom budgeten uppifrån och ner. Hon går även igenom nulägesrapporten.

Jonna öppnar upp för frågor och diskussion.

Inga frågor

Mötet godkänner budgeten för verksamhetsåret 23/24

11. Propositioner

Jonna Stenlund informerar om att det är TD-styrets förslag som kallas propositioner.

Gamla styret presenterar propositionen om att alla medlemmar ska skicka in skriftligt 5 dagar innan istället för 3 dagar innan.

Jonna öppnar upp för frågor. Inga frågor.

Jonna öppnar upp för diskussion.

Annika tycker att det låter rimligt

Emrik håller med

Mötet godkänner propositionen.

Emrik Rehnberg yrkar på fikapaus i 15 min.

12. Motioner

4 motioner har kommit in. Axel informerar om att man kan skicka in en motion till styret innan nästa sektionmöte. Man kan även få hjälp att skriva motioner utav styret.

Jonna läser upp motionerna.

Motion om reglementesändring: Begränsning av antalet medlemmar i valberedningen
Simon Råbe Isaksen anser att det kan bli överflödigt med personer i valberedningen om de inte har en gräns. Han läser upp motionen om att sätta en maxgräns på 8 personer, det finns redan min på 5. Det är bra att det finns i reglamentet så det är lättare att ändra.

Jonna öppnar för frågor

Vera frågar om de frågat tidigare års Valberedningar om maxgräns.

Simon säger nej

Jonna öppnar upp för discussion

Lovisa tycker det låter rimligt.

Hugo har suttit i år och säger att de hade många diskussioner, fler än 8 personer hade förstört mer än vad det hade hjälpt.

Vera satt också i valberedningen med 6 pers och tycker att det fungerade bra.

Mötet väljer in motionen
5.2 läggs till.

Motion om stadgeändring: Funktionärer.

Hugo läser upp motionen om att lägga till funktionärer för att få med föreningarna i reglementet.

Jonna öppnar upp för frågor

Märta frågar om det finns en lista på vilka föreningar.

Hugo läser upp listan.

Simon frågar om de funderat på hur föreningar ska definieras.

Ebba säger att det inte ska finnas för mycket krav på funktionärer.

Matilda frågar om det finns risk med att ta bort fanbärare från reglementet.

Ebba säger att det är ingen risk för att de ska försvinna, bara att det ska vara lättare att ändra vad de gör.

Simon frågar hur det blir med föreningar

Ebba säger att de inte kommer bli påverkade.

Vera frågar om de har kollat hur det är på andra sektioner.

Ebba säger att det finns på flera andra sektioner.

Axel frågar om varför det står "sektionsföreningar" i vissa delar av motionen.

Ebba säger att det egentligen ska stå "funktionärer".

Vera och Hugo pratar också.

Jonna öppnar för diskussion

Simon tycker det är rätt att få in dem, men känns som det går lite fort med ändringar kring föreningar och att reglementet ska vara så lätt som möjligt att läsa. Även hur föreningar är formulerat.

Lovisa säger att de pratade i tidigare styret om att lägga till funktionärer och att det är bra att det finns någonstans.

Matilda håller med att det finns risk, men att det är bra att vi för in t.ex. TDfoto som funktionärer. Det är en bra lösning för att mindre föreningar ska finnas med.

Simon menar att man kanske ska omformulera förening.

Emrik ser det som positivt, det finns på många sektioner men vi kommer se över reglementet och stadgan detta året för att göra det enkelt att förstå.

Simon säger att om det står fel i motionen kanske vi inte ska rösta igenom den.

Jonna säger att man kanske kan rösta igenom att där det står sektionsföreningar ska det ändras till funktionärer.

Axel läser upp vart det står fel och vart det ska bytas ut.

Funktionärer godkänner ändringen.

Mötet röstar in motionen.

Motion om reglementesändring: Funktionärer.

Hugo läser upp om att lägga till 10.1 funktionärer och reglemente 10.2 fanbärare. Det ska bli mer flexibilitet för ändringar i framtiden för funktionärer.

Jonna öppnar upp för frågor

Simon undrar om alla funktionärer får en punkt.

Hugo säger att de vill inte sätta krav på dem just nu men i framtiden kan vi lägga till det.

Simon undrar om det inte ens ska finnas en definition.

Hugo anser inte att det är behövligt.

Rickard frågar om reglemente ändring går igenom just nu.

Emrik säger att denna motion faller i kraft samtidigt som motion om stadgeändring.

Lovisa frågar om TDfoto är med.

Hugo säger igen vilka de valt att ha med.

Jonna undrar om de tänkt på vilka som ingår i funktionärerna om det inte är inval och hur de tillsätts.

Ebba säger att risken med att definiera de tydligare är att det ställs krav på dem.

Matilda Ledung undrar om de blir inaktiva, vem håller koll på om de inte ska stå där.

Hugo säger att idag är många inaktiva, men om nån känner att den inte ska finnas kvar kan man skicka in en motion om att ta bort den.

Jonna undrar vad som händer med grupperna, nollställs det nu eller är alla kvar som är med i grupperna.

Ebba, de som är aktiva nu ska fortsätta, om någon känner att det inte är tillräckligt ska man kunna lägga till det sen.

Jonna öppnar upp för diskussion

Einar säger att det flitiga användandet av ordet förening gör det lite otydligt då man inte ska blanda ihop förening och funktionär. Han påpekar att det står att funktionärer har rätt att använda TDs logga i verksamheten och de som inte är funktionärer får inte använda den. Om man har en grupp kanske man ska försöka få in den innan det röstas igenom.

Ebba säger att det mer till för att funktionärer ska kunna använda loggor osv.

Jonna säger att man kanske kan ändra lite för att specificera lite. T.ex. vem som har ansvar för denna gruppen.

Matilda säger att det kanske är bra att ha en definition men håller inte med om att tillsätta ordförande, det ska inte bli en större grej än vad det är.

Hugo replik, vill inte tvinga sätta ordförande då det ska vara så kravlöst som möjligt.

Simon säger att det kan vara fördelaktigt att kanske styret säger vilka som är kontaktpersoner så det inte blir konflikter.

Ebba replik, man kan lägga till en punkt att sammansättningen ska godkännas av styret, ser inget problem eftersom det inte är så stort så det inte blir så mycket krock.

Vilgot Holtmann säger att det hade vart toppen om det finns kontaktperson så det blir lättare lätt att veta om det.

Britta säger att det behöver inte stå i reglementet men kan vara något understått att lägga till som motion att styret ska ha en lista över vilka man ska kontakta, man kan lägga något dokument om att kontakta styret.

Emrik säger att om det går igenom kan vi ändra på hemsidan om vilka som finns och länka till insta etc. Detta gör det bara enklare att kunna marknadsföra.

Einar säger att eftersom stadga inte införs förens nästa möte kanske vi inte ska rösta igenom den nu så kan den förbättras tills nästa gång.

Philip har samma tanke som Einar, att vänta med att rösta igenom den och kolla.

Märta undrar hur ser det då ut för funktionärerna, bra om det kommer på hemsidan.

Lovisa säger att en liten definition hade varit bra och att kontaktperson kan vara bra hos styret, då blir det lättare för styret.

Ebba känner att det kommit upp bra punkter, hon reviderar och förbättrar till nästa gång.

Motion om reglementesändring: CreaTD.

Ebba presenterar nästa motion om CreaTD att vi ska definiera CreaTD i reglamentet.

Hon läser upp om att lägga till punkt 10.3

Jonna öppnar upp för frågor.

Emrik undrar att med tanke på tillbakadragen motion om reglementesändring för funktionärer, ska vi då ta upp detta nästa gång.

Hugo säger att de kan vänta till nästa sektionmöte

Simon undrar vad de har emot folk utan lemmar.

Hugo känner sig påhoppad, ska ändra till nästa gång.

Ebba och Hugo drar tillbaka.

Jonna säger att det är kul med diskussion, bra jobbat med så många motioner.

13. Inval

Emrik berättar vad inval är och hur det går till.

Alla anmäler sig igen

a. Lekmannarevisorer
Emrik nominerar Ida Olofsson, Cesar Molin, Vilgot Holtmann, som godtar nomineringarna.

Sigge nominerar Alexander Johansson.
Alex godtar ej.

Alex nominerar Sigvard Lindell.
Sigge godtar ej.

De nominerade presenterar sig själva.

Vilgot är 20 år Nymble älskar sport.

Ida är 21 år och går i tvåan och gillar också sport.

Cesar är 21 år och gillar inte sport.

Jonna öppnar upp för frågor.

Lucas frågar om skillnaden mellan debit och kredit.

Daniella frågar vilken deras favoritlek är.

Fråga om deras favoritman
Cesar svarar Dagman, resten svarar Dagman

De nominerade lämnar rummet.

Jonna Stenlund öppnar upp för diskussion.

Emrik tycker att de verkar jättebra, rimliga och ett bra gäng.

Lucas som sittande tycker att dessa kommer göra ett bra jobb.

Mötet väljer Ida Olofsson, Cesar Molin och Vilgot Holtman till lekmannarevisorer.

b. Valberedning

Emrik blir nominerad till mötesordförande så länge eftersom Jonna är nominerad

Emrik beskriver om max antal på 8 pers.

Simon Råbe Isaksen meddelar att de har valt att nominera Lovisa Ljungdahl till ordförande i valberedningen 22/23.

Lovisa godkänner

Lovisa Ljungdahl presenterar sig. Hon är 24 år från Malmö och går ettan på TD mastern. Hon har velat sitta länge i Valberedningen och är taggad, hon har suttit i prosex., styret och jämTD. Hon gillar att jobba i grupp.

Jonna Stenlund öppnar upp för frågor.

Daniel frågar vilken hennes favvo val är.

Lovisa säger kyrkoval först men sen valet man gör på snacks hyllan på Willys.

Paula frågar om hon kan visa sitt bästa valljud.

Lovisa försöker.

Simon frågar vad är bästa valet hon gjort.

Lovisa säger att söka valberedningen

Einar frågar om hennes favvo bredning som till exempel majsstärkelse.

Lovisa kommer inte på mer än majsstärkelse.

Lovisa lämnar rummet.

Simon läser upp motivering

Emrik öppnar upp för diskussion.

Vera säger att hon gör allt i tid och är klar tidigt med grejer.

Annika säger att hon var väldigt trygg som SAMO förra året.

Mötet väljer enhälligt in Lovisa Ljungdal som ordförande i Valberedningen 22/23.

Simon Råbe Isaksen läser upp valberedningens nomineringar till ledamöter. Det är Jonna Stenlund, Fabian Rudmo, Rasmus Jonasson, Filip Palmgren, Noa Escobar.

Emrik frågar om det är någon mer som vill nominera sig.

Daniella Lundgren och Elias Pedersen självnominerar sig.

De nominerade presenterar sig själva.

Emrik Rehnberg öppnar upp för frågor.

De nominerade lämnar rummet.

Daniel läser upp valberedningens nominering. Emrik Rehnberg öppnar upp för diskussion.

Mötet väljer enhälligt in till Valberedningen 23/24.

14. Övriga frågor

Simon Råbe yrkar på att vi ska sjunga för Noa Escobar som fyller år idag

Godkänns av mötet

Alla sjunger

Emrik tackar alla som kommit på mötet och påminner om pub efteråt.

15. Mötets avslutande

Jonna Stenlund förklarar mötet avslutat.

Justeringspersonernas underskrifter

Sofia Olseke:



Sofia Olseke

Tora Jirdén:



Tora Jirdén

